



Information Station—Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~" You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their questions answered via friendly, Taiwanese-style service, the Tourism Administration, M.O.T.C has collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round "Information Station" sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitability" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765



借問站 友善服務真正讚

「借問一下,哪裡有好吃的?」、「借問一下,這裡的特產是什麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題,來到借問站輕鬆的「借問一下……」,就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務,協助自由行旅客解決疑 難雜症,交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立 「借問站」,讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口,您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌,借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外,並設有WiFi熱點與 QR code 引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗,可看見臺灣之美,也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」,快去借問一下!。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 () 0800-011765



人生地不熟·一問解千愁

New Information Stations-Enjoy friendly experiences

Feeling18-18度C巧克力工房 Feeling 18



周邊地區旅遊諮詢服務



9-2341256
9–2850289
9-2774981
9-2916060

Xiangshan Visitor Center	No. 599, Zhongshan Rd., Yuchi Township ,Nantou County	049-2341256
ItaThao Visitor Center	2F, No. 127, Wenhua St., Sun Moon Vil., Yuchi Township, Nantou County	049-2850289
Checheng Visitor Center	No.127 Minquan Lane, Checheng Vil., Shuili Township, Nantou County	049-2774981
Puli Visitor Center	No. 191, Sec. 4, Zhongshan Rd., Puli Township, Nantou County	049-2916060

24 小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (() 0800-011765



問站資訊



Feeling18-18度C巧克力工房

Feeling18巧克力工房,2006年從網路發跡。以Feeling18為名,是由於攝氏18度的溫度,對於巧克力來說,無論是生產、保存、或是品嚐,都是最能呈現巧克力風味及優良品質的溫度。溫度上的堅持,是初衷,也是不變的承諾,於2007年在埔里小鎮,開設了實體店面,留在家鄉耕耘,將成本著重在原料,做出值得細細品味的高品質巧克力,提供給大家品嚐。

Feeling 18

Feeling 18 Degree Chocolate Factory was initially started as an online venture in 2006. The owner of this factory firmly believed that chocolates are at its best condition when it is stored at 18 degree Celsius. Thus, it was named Feeling 18. In 2007, the owner decided to open a brick-and-mortar store in a small tome in Puli, where he hopes to avoid expensive rentals in urban areas and invest in high quality ingredients to produce good chocolates.



台灣好行•台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行(景點接駁公車)」服務將旅客從景點附近的臺鐵、 高鐵等交通場站接送至主要觀光景點,是想自行規劃行程又不想 開車或跟團的旅客,節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The "Taiwan Tourist Shuttle" is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.







台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點,規劃多種精采套裝行程,悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化,發現臺灣無限魅力!「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解説、旅遊保險及低成行人數等貼心服務,讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

Taiwan Tour Bus-In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.







日月潭國家風景區管理處
Sun Moon Lake National Scenic Area Headquarters





Feeling18-18度C巧克力工房

地址:南投縣埔里鎮慈恩街20號 電話: 049-2906741

營業時間:平日10:00-18:00/假日10:00-19:00 (逢3、4、5、6 9、10、11月)。平日10:00-19:00/假日10:00-20:00 (逢12、1 2、7、8月)

官方網站:https://www.feeling18c.com/

對於18度C的巧克力師父來說,在充滿香氣的廚房裡,永遠像是涼 爽的秋季。 18度C恆溫下,他們用每一分的專注,將熱情融入每顆 巧克力裡。入口即化的生巧克力,自創店以來便是Feeling18的招 牌商品 , 醇濃的可可風味 , 精選法國、比利時原料 , 縝密控制每 一道製作步驟,經過足足24小時的熟成後,才能在每一盤完美的生 巧克力上撒上可可粉,經過手工切割,再用輕柔的力道裝入盒中。 如此講究的生巧克力系列,只在製成後的4天內新鮮販售,這是對 於品質的堅持,堅持溫度,分享幸福。18度C的甜蜜,靜待您來感 受和體會

Feeling 18

Address: No. 20, Ci'an St., Puli Township, Nantou County Telephone: 049-2906741

Business hours: 10:00am-6:00pm on weekdays; 10:00am-7:00pm (in March, April, May, June, September, October, and November) 10:00am-7:00pm on weekdays; 10:00am-8:00pm (in December, January, July, and August) Website: https://www.feeling18c.com/

Chocolate makers from Feeling 18 work in a cool environment all year round to produce high-quality chocolate. The rich, smooth, and moist nama chocolate, made with ingredients imported from France and Belgium, has become the signature product due to its silky texture. After mixing the cream and butter onto the chocolate, the chocolate needs to be chilled for 24 hours before dusted with fine cocoa powder. Because of the fresh cream, nama chocolate must be kept in the refrigerator at all times and it is best enjoyed fresh, within 4 days after being made. Feeling 18 makes every effort to preserve the quality of its products to welcome every guest.

鄰近資訊

觀音瀑布 南投縣埔里鎮埔霧公路旁 (台14線 049-2984040 全天候開放

Guanyin Waterfall

♀ Next to Puwu Highway, Puli Township, Nantou County (Provincial Highway No. 14)

虎頭山+飛行傘 南投縣埔里鎮虎頭山 049-2984040

全天候開放 Hutoushan and paragliding ♥ Hutoushan, Puli Township,

Nantou County 3 鯉魚潭 南投縣埔里鎮鯉魚二巷

049-2222106 全天候開放

Liyu Lake Q Liyu 2nd Ln., Puli Township, Nantou County

) 049-2222106 🕓 All day 4 天泉溫泉會館 南投縣埔里鎮鯉魚路37之1號 049-2988187

24小時營業 The Solas

♥ No. 37-1, Liyu Rd., Puli Township, Nantou County ы) 049-2988187 ७ 24-hour 5 地母廟

南投縣埔里鎮枇杷路94號 049-2982873 06:00~22:00

Dimu Temple ♥ No. 94, Pipa Rd., Puli Township 12 雞朝文創故事館 Nantou County (3) 049-2982873

6 **臺灣地理中心碑** 南投縣埔里鎮蜈蚣里和平東路旁 全天開放

The Stele of Taiwan's **Geographical Center** P Next to Heping E. Rd., Wugongli, Puli Township, Nantou County (1) All day

7 宏基蜜蜂生態農場 南投縣埔里鎮枇杷路52-1號 049-298-0851 08:00~17:00 Hung Gee Bees Farm

♥ No. 52-1, Pipa Rd., Puli Township, Nantou County (§ 8:00am-5:00pm

豐年靈芝菇類生態農場 南投縣埔里鎮水頭里東潤路58號 049-2926959 08:30-17:00(除夕公休)

Fengnian Mushroom Education Farm No. 58, Dongrun Rd., Shuitouli, 14

Puli Township, Nantou County 🔊 049-2926959 🕓 8:30am-5:00pm (closed on Chinese New Year's Eve)

9 金都餐廳 南投縣埔里鎮信義路236號

049-2995096 11:00 ~ 14:00 ; 17:00 ~ 20:00 Jin Dou Restaurant No. 236, Xinyi Rd., Puli Township,

Nantou County

ii) 049-2995096 ③ 11:00am-2:00pm;5:00pm-8:00pm

10 炎術 南投縣埔里鎮信義路238號 049-2985476 10:00~22:00

Yanshu Herbal Tea 🖓 No. 238, Xinyi Rd., Puli Township, Nantou County (a) 049-2985476 (10:00am-10:00pm

李仔哥爌肉飯 南投縣埔里鎮信義路326號 049-2983796 06:00~15:00

Lizaige Soy-stewed Pork with Rice No. 326, Xinyi Rd., Puli Township,

Nantou County ₪) 049-2983796 (\$\)6:00am-3:00pm

南投縣埔里鎮信義路322號

Sunday and Monday)

遊客無法入園

049-2990033 10:00~18:00(週日、週—休館) Piao I Cultural and Creative

Museum PNo. 322, Xinyi Rd., Puli Township, Nantou County (a) 049-2990033 (§ 10:00am-6:00pm (closed on

13 敲敲木工房 南投縣埔里鎮大同街37號 049-2917803 09:00~16:30(週二、週三公休)平 日,中午有休息時間 (12:00-13:30)

Kokomu Music Box Factory No. 37, Datong St., Puli Township, Nantou County (a) 049-2917803

(§ 9:00am-4:30pm (closed on Tuesday and Wednesday); No 20 金上園餐廳 admissions during lunch break on weekdays (12:00pm-1:30pm). 胡國雄古早麵

南投縣埔里鎮仁愛路319號 049-2990586

08:00~20:00 **Huguoxiong Traditional Noodle** ♥ No. 319, Ren'ai Rd., Puli

Township, Nantou County ₪) 049-2990586 4 8:00am-8:00pm 龍南天然漆博物館

南投縣埔里鎮西門里北平街211-1號 049-2982076 09:00~18:00(週一休館) Long Nan Lacquer Museum

 No. 211-1, Beiping St., Ximenli, Puli Township, Nantou County ы) 049-2982076 ⑤ 9:00am-6:00pm (closed on Monday) 16 埔里故事館

南投縣埔里鎮水頭里5鄰中止路 180號 0910-420306

24小時營業 **Puli Story House** No. 180, Zhongzheng Rd., 5th

南投縣埔里鎮中正路370號

049-2982657

Neighborhood, Shuitouli, Puli Township, Nantou County □ 0910-420306 (24-hour 東益成商號-懷舊柑仔店

10:00~21:00 Township, Nantou County

(10:00am-9:00pm 造紙龍手創館 南投縣埔里鎮隆生路118-2號 049-2902989

09:00~17:00 Puli Paper No. 118-2, Longsheng Rd., Puli Township, Nantou County (a) 049-2902989

③ 9:00am-5:00pm 施家肉圓 南投縣埔里鎮民富路26號 0937-781545 08:00~18:30

The Shi's Meatball ♥ No. 26, Minfu Rd., Puli Township, Nantou County 3:00am-6:30pm

南投縣埔里鎮中華路1之2號 049-2995689

10:00~21:00 Jin Shang Yuan Restaurant ♀ No. 1-2, Zhonghua Rd., Puli

(§ 10:00am-9:00pm

21 承萬尊爵渡假酒店 南投縣埔里鎮樹人路131號 049-2995757 24小時營業

Cheng Wan Grand Hotel ♥ No. 131, Shuren Rd., Puli

22 微笑58民宿 南投縣埔里鎮水頭里5鄰興隆巷58號 0963-131903 24小時營業 Smile 58 B&B

No. 58, Xinglong Ln., 5th Neighborhood, Shuitouli, Puli 29 埔里酒廠展售中心 Township, Nantou County (a) 0963-131903 (b) 24-hour 23 水田衣藝術家民宿

南投縣埔里鎮水頭里水頭路77號 049-2982022 24小時營業

Artist Hostel ♥ No. 77, Shuitou Rd., Shuitouli, Puli Township, Nantou County

ы) 049-2982022 < \(\text{ } 24-hour \)

24 埔里鹹油條 南投縣埔里鎮南甌街9之10號 0980-435753 06:30~10:00(週二公休) Puli Fried Breadstick

♀ No. 9-10, Nanxing St., Puli Township, Nantou County 10:00am (closed on Tuesday)

今埔里大飯店 南投縣埔里鎮同聲里4鄰南興街79號 049-2422088 24小時營業 Hotel Modern Puli

 No. 79, Nanxing St., 4th Neighborhood, Tongshengli, Puli Township, Nantou County ₪) 049-2422088 ③ 24-hour

阿菊肉圓 南投縣埔里鎮西安路一段33號 049-2992111

11:30~17:00(週二公休)

A-ju Meatball ♥ No. 33, Sec. 1, Xi'an Rd., Puli Township, Nantou County (a) 049-2992111 11:30am-5:00pm (closed on

Tuesday) 恆吉宮媽祖廟

南投縣埔里鎮清新里南興街367號 049-2982920 06:00~21:30

Henji Temple Mazu Temple Pi No. 367, Nanxing St., Qingxinli,

28 蘇媽媽湯圓 南投縣埔里鎮中山路三段118號 049-2988915 11:00~21:00 Su Ma Ma Glutinous Rice

Dumpling ♥ No. 118, Sec. 3, Zhongshan Rd.,

Puli Township, Nantou County (a) 049-2988915 🖰 11:00am-9:00pm 南投縣埔里鎮中山路三段219號

049-2984006#9 平日08:30~17:00 假日08:30~17:30 Puli Brewery Factory

Puli Township, Nantou County

3049-2984006#9 8:30am-5:00pm on weekdays; 8:30am-5:30pm on weekends and holidays

30 亞卓鄉土客家菜餐廳 南投縣埔里鎮中山路三段412號之1 049-2918218 10:00 ~ 14:00 ; 17:00 ~ 20:30 Yazhuo Hakka Restaurant No. 412-1, Sec. 3, Zhongshan Rd., Puli Township, Nantou County

🔊 049-2918218 🕓 10:00am-2:00pm; 5:00pm-8:30pm 南投埔里-蜜蜂王國

南投縣埔里鎮珠生路59號 049-2998653 09:00~17:00

Kingdom of the Bee Township, Nantou County (a) 049-2998653

 No. 59, Zhusheng Rd., Puli ① 9:00am-5:00pm